
DAGSORDEN 

 

Bestyrelsesmøde den 7. december 2021  
 
Registrering:  
 

Til stede Ann Louise, Tilde, Karin, Andreas, Marina, Lisa og Rikke, Susanne og Trylle på telefon 

Afbud fra Sophie og Cecilie 

 

1. Opfølgning på seneste møde (herunder arkivering af mødereferat og bilag)  
 

Ingen bemærkninger 
 
2. Nyt fra FU 
 
Økonomi    
Underskud på pensionen ca. 75.000 kr. i forhold til budget.  
Mindre underskud på rideskolen. Der er modtaget 20.000 kr. i tilskud som kompensation for 
nedlukningsperioden  
Der har været ufrivillig besparelse på personalet 
              
              
3. Nyt fra Centerlederen 
 
Anne-Marie kom og mugede 10 bokse. 
Ny staldkat i morgen – pris 35.000 kr. + moms i leasing aftale for 60 måneder – ca 2.075 kr + moms  
Mødding – miljøtilsyn på torsdag. Pakkes ind i plastic i morgen. 
 
Ryttertræning har ikke så stor opbakning som forventet. Forslag om det kunne blive i fitness centret. 
         
Højere vægge i møddingen – Karin undersøger mulighederne 
        
Springhold om mandagen kommer til at foregå i den store hal og springhold for begyndere om                                  
torsdagen i den lille hal 
 
Partsaftaler er blevet ændret uden bestyrelsens vidende. 
Parterne kan ride søndag fra kl. 10 til 16 i perioden 12 til 16 har parterne fortrinsret og der kan ikke       
longeres eller løse heste i den lille hal 
Parterne er altid velkomne i den store hal. 
 

         
4. Nyt fra Amba 
Indhentet tilbud på 4 forskellige muligheder på boks og gulvet 
Gulvet i staldgange bankes op, og der etableres en ny belægning. Det kommer til at være en kant ned i 
boksene.  
I forhold til bund i vandspiltove undersøges mulighed for gummimåtter.  
Skifte bunde ud i begge haller – sand og sold 
Ny harve er ønsket 

 
 

5. Nyt fra Klubudvalget 
God gang i cafeen. Damer fra rideskolen har trådt ind og hjulpet. Delegeret godt ud. Stor tak til alle hjælpere 
”Med det hele” skal fortsat have distrikts- og landsstævne. Klubudvalget overvejer selv at køre cafeteriet til 
februar stævnet.  

 
 



6. Nyt fra Stævneudvalget 
Der afvikles OL fredag den 17/12 
Førstkommende stævne derefter er C-stævnet i februar.  

 
 

7. Nyt fra Rideskoleudvalg 
 
Afholdt springstævne med 26 starter og dressurstævne med 52 starter. 
Lisa poster billeder til lokalavisen 
Cecilie overtager rideskolen, da Sophie stopper til nytår 

 
 

8. Evt.  
 
 
 

--- 0 --- 
 
 
 
   
Næste bestyrelsesmøde: 9. februar 2022 kl. 18.30 
 
Generalforsamling:  29. marts kl. 18.00 
 
  
                                                                                                                       Ref. Rikke 
         

 


